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Referat April-2015 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 

 
Dato: 13 April 2014 

Tid: 19.00  - 21.00 

Sted: Klublokalet 

 

Referent: Lars V. Jørgensen 

Indkaldte:  

Lars Vejsager Jørgensen 

Bent Ehlers 

Leon Hulstrøm 

Kasper Jørgensen 

Fritz Lauritsen 

Morten Adel Larsen 

Thomas Mantzius 

Georg Schønemann 

Hanne Clausen 

 

Fraværende: 

Leon Hulstrøm. 

 

 

 

Dagsorden:  Referat: Aktion  

 

1. Sidste nyt fra formanden 

 

 

 

 

 

 

2. Klargøring af klubbåde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uafklaret med a.m.b.a vedr. leje 

af klubpladser. Emnet er 

indsendt til generalforsamling i 

a.m.b.a. 
 

 

 Sejlerskole både er under 

tilrigning og tiltrængt 

istandsættelse.  

 

Sejl til If´eren  indkøbt. 

 

Vedrørende motor som blev 

stjålet på Drabant 24 i 2014. 

Georg ønsker ikke at benytte 

motor på If `eren så det aftales at 

motor som benyttes på denne 

flyttes til Drabanten. 

 

Vedr. Nydam 470 jolle som 

tidligere er besluttet at indkøbe 

som erstatning for den slidte og 

ikke selvlænsende Crecent jolle 

er der indhentet tilbud hos 

Vestsjællands marineservice. 

Pris 27000 kr. og 5000 for 

ombytning af motor og styring. 

Det skal undersøges om den er 

 

 

 

 

 

 

 

 

Glenn og Georg 

  

 

 

 

 

 

Sejlerskolen. 

 

 

 

 

 

 

 

Frits 
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3. Nyt fra udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Generalforsamling 

 

 

 

primet og bundmalet da den 

ønskes leveret klar til søsætning.  

  

20. april skal Nydam 550 være 

klar til sejlerskolen. 

 

H-båd D-299 er søsat. Yderlig 

rengøring og flytning til fast 

plads afventer. 

 

H-båd D-141 står på land og 

afventer søsætning. Den er 

bundsmurt men mangler vask og 

polering. Søsætning skal aftales 

med havnefoged. 

 

Dommerbåd er bundsmurt og 

afventer at få renoveret drev som 

skal afmonteres. Det forventes at 

blive omkostningsfuldt men ikke 

værre end det kan udføres under 

kontoen drift af både. 

Båden forventes søsætningsklar 

inden 14 dage og skal være 

sejlklar 1 maj.  

Bådsmand har lovet at kigge på 

båden indvendigt og der skal 

monteres kaleche tag. 
 

 

Der blev fra kapsejladsudvalget 

fremlagt planer for 2015 

sæsonen og snakket meget 

Agersø rundt og hvordan får vi 

flere deltagere fra naboklubber 

til denne sejlads. Der fremkom 

ide forslag om genoprettelse af 

efterfølgende fest og bedre 

annoncering. Lars meddelte at 

der sendes indbydelser ud til alle 

mange Storebæltsklubber men 

det er kun til Skælskør der er 

personlig kontakt og måske der 

burde være det til de andre 

klubber også. 

 

Der efterlyses pladser til juniorer 

ombord på de kapsejlende både. 
 

Dagsorden offentliggøres den 

14 April. Bill Olsen ønsker at 

udtræde 1 år før tid som 

 

 

 

 

Frits. 

 

 

Per og Kim 

 

 

 

Dem som gerne 

vil kunne booke 

den. 

 

 

 

 

Thomas og Frits. 

 

 

 

 

 

 

Lars mm. 

 

 

Roel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars 

 

 

Alle kapsejlende 

skippere 
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5. Evt. 

 

 

 

 

revisor.  

Sejlklubbens bestyrelse mødes 

mandag den 20. april klokken 

19 for lige at få snakket det 

hele igennem i dagene op til 

generalforsamling. 

 

 

Tiden var gået og under evt. 

var der snak om løst og fast 

men ikke noget til referat. 

 

 
 

Underskrifter: 


